
 

 

ZAPISNIK 54. SEJE IZVRŠNEGA ODBORA KZS 

 
ki je potekala v sredo, 8.12.2021 v konferenčni dvorani Austria Trend hotela v Ljubljani, s 
pričetkom ob 17.00. 
 
NA SEJI SO SODELOVALI: Matej Erjavec, Gašper Kromar, Mirko Jurjavčič, Anže Kalan, 
Igo Gruden, Damijan Korošec 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: Urban Žnidaršič, Borut Kop, Sergej Ravnikar, Gregor Griljc, 
Jernej Močnik 
 
OSTALI PRISOTNI: Radoslav Nesterović, Aleš Križnar, Damir Rađenović, Gorazd Trontelj, 
Maja Repež, Grega Brezovec 
 
 
DNEVNI RED: 

 
 

1. Potrditev zapisnika in sklepov 53. seje IO KZS z dne 29.9.2021. 

2. Potrditev zapisnika in sklepov korespondenčne seje IO KZS z dne 22.10.2021 

3.  Potrditev zapisnika in sklepov korespondenčne seje IO KZS z dne 15.11.2021 

4. Potrditev zapisnika in sklepov korespondenčne seje IO KZS z dne 1.12.2021 

5. Spremembe Tekmovalnega pravilnika  

6. Pritožba KK Ajdovščina  

7. Določitev nadomestnega predstavnika KZS na Skupščini OKS – 16.12. ob 15h  

8. Določitev datuma naslednje seje IO KZS 

 
     Matej Erjavec, l.r. 

                                                       Predsednik Košarkarske zveze Slovenije 

 
 
 
 
 

 
 



 

 

PREDLOGI SKLEPOV: 
 

K točki 1:  

Sklep: Potrdi se zapisnik in sklepi 53. seje IO KZS z dne 29.9.2021. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 2:  

Sklep: Potrdi se zapisnik in sklepi korespondenčne seje IO KZS z dne 22.10.2021. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 3: 

Sklep: Potrdi se zapisnik in sklepi korespondenčne seje IO KZS z dne 15.11.2021. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 4:  

Sklep: Potrdi se zapisnik in sklepi korespondenčne seje IO KZS z dne 1.12.2021. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 5:  

Komisar članskih tekmovanj Gorazd Trontelj pojasni spremembo, ki nastopi v delu pokalnega 
tekmovanja – trenutno je v Pravilniku zapisano, da se turnir pokalnega tekmovanja igra s 
štirimi ekipami. Zaradi reprezentančnih oken, ki februarja sledijo pokalnemu vikendu, bi se 
sprejela sprememba, da se dopusti možnost igranja bodisi s štirimi ali osmimi ekipami 
(odločitev IO vsako sezono sproti glede na tekmovalni koledar). Sprememba bi stopila v 
veljavo z naslednjo sezono.  

Sklep: Sprejmejo se predlagane spremembe in dopolnitve Tekmovalnega pravilnika. 

Sklep je soglasno sprejet. 



 

 

K točki 6:  

Predsednik Matej Erjavec pojasni, da so predstavniki KK Ajdovščina izrazili željo prisostvovati 
seji IO, a je dokumentacija obsežna in zadostna, tako da potreb po dodatni obrazložitvi ni. 

Gorazd Trontelj pojasni podrobnosti pritožbe in vse iztočnice ter vzvode za sprejeti sklep 
Registracijske komisije. 

Predsednik navzoče pozove k razpravi oziroma morebitnim nasprotnim stališčem ali 
nestrinjanju. Člani na odločitev Registracijske komisije nimajo pripomb in se z njeno 
odločitvijo strinjajo. 

Sklep: Pritožba KK Ajdovščina se zavrne. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 7:  

Sklep: Za predstavnika na Skupščini OKS se potrdi Damir Rađenović. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 8:  

Sklep: Naslednja seja IO bo 3.2. ob 17h. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

Točka razno:  

Dve društvi sta naknadno vložili vlogi za sprejem v članstvo 

Sklep: Športno društvo Legionar se sprejme v članstvo KZS. 

Sklep je soglasno sprejet. 

Sklep: Društvo Strojnik.si se pogojno sprejme v članstvo KZS. Do 31.3.2021 mora društvo 
dopolniti dejavnost po Ajpesu. 

Sklep je soglasno sprejet. 

Aleš Križnar pove, da bo Košarkarska zveza prijavila na razpis za Bloudkova priznanja: 

Moška članska reprezentanca – 4. mesto na OI 

Moška reprezentanca U20 – 1. mesto na EP 



 

 

Moška reprezentanca U18 – 2. mesto na EP 

Ženska reprezentanca U16 – 3. mesto na EP 

Moška mladinska reprezentanca 3x3 U17 – 1. mesto na EP 

Boris Majer za življenjsko delo v športu 

 

 

Seja je bila zaključena ob 17.25. 
 

Zapisala: Maja Repež 


